
PROTOKÓŁ NR III 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 17  grudnia  2010 roku w sali narad 

Urzędu Miasta i Gminy w Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pan Marcin Leszczyński – Pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

 

  

oraz przewodniczący jednostek pomocniczych, których lista obecności 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

 

 Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt 

Saracki . Stwierdził, Ŝe w sesji bierze udział 13 radnych i Rada jest 

uprawniona do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Do pkt. 2-go 

Uchwalenie porządku dziennego obrad . 



 

Z uwagi na nieobecność Pana radnego Jerzego Suwały na sesji w dniu 02 

grudnia 2010r. na której radni składali ślubowanie, Pan Suwała złoŜył 

ślubowanie w dniu 17 grudnia 2010 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił  porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołów  z  sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny. 
5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie Miasta i Gminy na 2010 
rok. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
6. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na 2011 rok. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
7. Projekt uchwały w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta będącej 
podstawą obliczania podatku rolnego. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
8. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na 2011 rok. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
9. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Odpowiedzi na zapytania. 
12. Sprawy róŜne. 
13. Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie  porządek obrad sesji. W wyniku głosowania porz ądek obrad 

został przyj ęty  jednogło śnie – „za” - 13, „przeciw”- 0, „wstrzymał si ę od 

głosu” - 0.  



 

Do pkt. 3-go 

Przyjęcie protokołów z sesji. 

- 28 października 2010 rok - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie protokół z sesji Rady Miejskiej. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' - 0 .  

-02 grudnia 2010 rok - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie protokół z sesji Rady Miejskiej. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' - 0 .  

 

Do pkt. 4-go 

 Sprawozdanie z działalności Burmistrz Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny.  

  Burmistrz przedstawił i szczegółowo omówił zarządzenia wydane w 

okresie międzysesyjnym. 

 

Do pkt 5 - go 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta i gminy na 2010 

rok przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zygmunt Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / 

‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 6 - go 

 Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na 2011 rok przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani 
Krystyna Konderak. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 



 Pan radny Marek Kasprzyk -   Dlaczego podnosimy tak bardzo stawkę 

podatku od budynków zajętych pod  świadczenia  zdrowotne? W sąsiednich 

gminach ten podatek jest nawet dwukrotnie mniejszy niŜ u nas. 

 
 Pan radny Andrzej Kołpak -  na komisjach przyjęliśmy koncepcje co do 

stawek podatku, ja osobiście mam zdanie odrębne, w pełni popieram 

wypowiedź Pana radnego Kasprzyka co do wysokości w/w podatku, jest to 

jedyny podatek spośród wszystkich podatków gminy, który został ustalony na 

maksymalnej wysokości, jak równieŜ miałem zastrzeŜenia co do podatku od 

gruntów  pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności poŜytku publicznego przez organizację poŜytku publicznego od 1 

m2 powierzchni, gdzie w ciągu 4 lat, podatek wzrósł o 77%, jest to rekordowy 

wzrost, Ŝaden inny podatek tak stanowczo nie wzrósł.  

 

 Pan radny Marek Kasprzyk – jaką wielkość przychodu stanowi ten 

podatek w skali roku? JeŜeli podatek o którym mówiłem nie zachwieje bardzo 

budŜetu gminy to po co go tak windujemy? 

 Pan radny Jan Banaszek – w skali roku podatek ten wzrośnie tylko ok 

20 złotych. 

 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz – Zdzisław Leks – na komisjach 

omawiana była polityka podatkowa. 7 lat temu podatek od świadczenia usług 

zdrowotnych był taki sam jak od działalności gospodarczej, jest to teŜ w 

pewnym seansie działalność gospodarcza jeśli chodzi o usługi zdrowotne.  W 

chwili obecnej jeśli chodzi o działalność gospodarczą  maksymalna stawka 

wynosi 21,05 zł natomiast od świadczenia usług zdrowotnych maksymalna  

4,27 zł. biorąc pod uwagę aptekę , która jest związana ze słuŜba zdrowia, 

moŜe maksymalnie płacić 21,05 zł , natomiast gabinet lekarski maksymalnie 

płaci 4,27 zł. NaleŜy się zastanowić co miał na myśli ustawodawca, Ŝe 

zróŜnicował tak górne stawki podatku.  Stawkę podatku od działalności 



gospodarczej obniŜyliśmy  do 14,60 zł. 

 Biorąc  pod uwagę Gminę Pińczów , Skalbmierz, Kazimierzę Wielką 

jest to najniŜsza stawka podatku od działalności gospodarczej . Na komisjach 

omawiana była sprawa podatku i tego czy jego kwota zachęci rodzime firmy  

by nie inwestowały w innych Gminach tylko na naszym terenie. Jeśli chodzi o 

Skalbmierz to ten podatek wynosi  2,00 zł i jest  najniŜszy  w całym 

województwie świętokrzyskim. Rodzi się pytanie czy powinniśmy się 

wzorować na tej Gminie. Czy osoba otwierająca w naszej Gminie gabinet 

przywiązywała by tak duŜa wagę wzrostu tego podatku o 60 zł w skali roku. 

Tego podatku mogłoby nie być w naszej Gminie poniewaŜ GOZ jest 

zwolniony z tego podatku. Nie dopatruje się, aby obniŜenie tego podatku 

spowodowało,Ŝe inwestorzy zaczną otwierać gabinety lekarskie na naszym 

terenie. 

  

 

 W związku z brakiem dalszej  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zygmunt Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / 

‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 7- go 

 Projekt uchwały w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta będącej 
podstawą obliczania podatku rolnego przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – 
Pani Krystyna Konderak. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 
 Pan radny Marek Kasprzyk – czy nie naleŜy podnieś tego podatku w 

minimalnej kwocie np 0,50 zł, w związku z tym, ze rolnicy otrzymują 

dofinansowanie unijne, po to  aby Gmina zwiększyła swoje dochody z 

przeznaczeniem ich na nowe projekty. Ten podatek nie był podnoszony przez 

4 lata. 



 

 

 Pan radny Józef Wójcik- dyskutowaliśmy na komisjach o tym podatku, 

ja nie jestem rolnikiem ale reprezentuje rolników, byłem sołtysem przez 5 lat i 

wiem jak ludzie Ŝyją na wsi , Ci którzy dają sobie rade to Ŝyją w miarę dobrze, 

a ci którzy nie są zaradni Ŝyją w nędzy i ubóstwie. Z czego rolnik ma mieć 

pieniądze? Dam Państwu przykład, ile rolnik wykopał w tym roku ziemniaków 

jak wykopał 3 przyczepy to dwie mu zgniły , ile zebrał zboŜa w tym roku, a ile 

tego zboŜa zostało mu na polu, i co teraz mamy ściągnąć jeszcze koszule z 

tego rolnika i dołoŜyć mu jeszcze większy podatek. 

 
 Pan radny Marek Kasprzyk – ja nie chce robić krzywdy rolnikom, w 
sąsiednich gminach podatek został zwiększony. NadwyŜkę z tego podatku 
moŜna przecieŜ przeznaczyć na przykład dla dzieci rolników, którym moŜna 
zorganizować zajęcia na nowej hali 
 
  
 Pan radny Roman Wojtal – środki unijne z tak zwanych dopłat w tym 
roku zostały nam obniŜone, w moim przypadku jestem stratny 1700, 00 złoty 
opłaty  KRUS teŜ nam wrosły. 
 
 Pan radny Marek Kasprzyk – podnieśliśmy inne podatki i naleŜałoby się 
zastanowić  równieŜ nad tym podatkiem. 
 
 
 Pan radny Andrzej Kołpak – nie chodzi o to Ŝebyśmy zwiększyli podatek 
w takiej kwocie w jakiej proponuje GUS , który bierze pod uwagę cenę Ŝyta. 
Wzrost tego podatku o 0,50 zł czy teŜ o 1,00 zł nie zrobiłby duŜej róŜnicy i nie 
zrujnowało by gospodarstwa. 
 
 
 W związku z brakiem dalszej  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Zygmunt Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / 

‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

 



Do pkt 8 -go 

 Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na 2011 rok przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – 
Pani Krystyna Konderak. 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
  
 W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / 

‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 9 -go 

 Projekt uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej 
przedstawił i omówił Marcin Leszczyński – pracownik Urzędu Miasta i Gminy. 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 
 W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / 

‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 10 -go 

Interpelacje i zapytania radnych. 
 
 Pan radny Andrzej Kołpak -  Pan Burmistrz zarządzeniem powołał 

komisję w sprawie kontroli prywatnych posesji,taka komisja była juŜ 

wcześniej powołana  jakie są wyniki poprzedniej kontroli i tej obecnej. 

 

Do pkt 11 -go 

Odpowiedzi na zapytania. 

 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks – 

była powołana komisja do przeprowadzenia kontroli na prywatnych posesjach 

w sprawie prawidłowego odprowadzania nieczystości płynnych. Z kontroli 



zostały sporządzone protokoły i mieliśmy po rozpatrzeniu ich pewne 

wątpliwości, których nie mogliśmy rozstrzygnąć sami  w związku z tym 

zawiadomiliśmy Powiatowego Inspektora Budowlanego w Pińczowie  i 

przesłaliśmy stosowne dokumenty, na obecną chwilę nie otrzymaliśmy 

jeszcze od niego informacji zwrotnej. Nie mogę publicznie informować o 

spostrzeŜeniach dotyczących kontroli  w chwili kiedy  wszystkie kwestie będą 

sprawdzone poinformuję wysoka Radę o wynikach. 

 

Do pkt 12 -go 

Sprawy róŜne 

 

 Pan radny Stanisław Woźniak  - na komisjach jak i dziś poruszany jest 

temat nowej hali , panowie radni są z Działoszyc, proponuje abyście zebrali  

młodzieŜ i zorganizowali np; rozgrywki sportowe. Na wioskach KGW chcą 

integracji i same się organizują. Pan Sołtys z Działoszyc teŜ niech się 

zaangaŜuje. 

Pan radny Marek Kasprzyk – hala powinna być dostępna nie tylko dla 

młodzieŜy z Działoszyc, ale równieŜ dla młodzieŜy ze wsi. 

 

 Pan Zygmunt Kołton – Panie Przewodniczący na jednej z  sesji 

poruszyłem problem zajęcia przez osoby prywatne działek na ul. Ogrodowej i 

tego jakie Gmina otrzymuje z tego poŜytki – do dnia dzisiejszego nie 

otrzymałem w tej sprawie odpowiedzi, dlatego proszę o ustosunkowanie się 

do moich pytań i szybką odpowiedź.  

 

 Pan radny Andrzej Kołpak – naleŜy zmienić część zapisów w Statucie 

Gminy poniewaŜ są one na dzień dzisiejszy nieaktualne. W Statucie są 

paragrafy, które wzajemnie się wykluczają.  

 
 Pani sołtys Alina Robak – dotyczy braku oznaczenia miejscowość 
„Wymysłów” i postawienia tablicy informującej. 



 
 Pan radny Jan Banaszek – uczulić Powiat w związku z prawidłowym 
odśnieŜaniem dróg, są drogi np. Dziewięczyce – Działoszyce gdzie  
porobione są duŜe nasypy ze śniegu przez co dwa samochody nie mogą się 
minąć. NaleŜałoby przynajmniej na zakrętach rozsunąć śnieg na drodze i 
zrobić tzw. „mijanki”. 
 
  
 Pan radny Marek Konderak – dotyczy drogi w Bronocicach gdzie w 
kilku miejscach nastąpiło obsunięcie pobocza. 
 
 Pan radny Roman Wojtal  - proponuje aby wspólnie z Powiatem 
odśnieŜać niektóre odcinki dróg. 
 
 Pan radny Marek Kasprzyk – dotyczy podania namiarów do osoby w 
Gminie , która zajmuje się odśnieŜaniem. 
 
 
 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz  - Zdzisław Leks – hala jest 
wybudowana nie po to aby stała pusta, myślę Ŝe młodzieŜ ze wsi jak i 
zarówno z miasta znajdzie czas na to aby skorzystać z hali sportowej. W 
obecnej chwili mamy przygotowany statut, który powoła stowarzyszenie , 
które będzie  zajmowało się rozwojem sportu. Proponuję abyśmy wspólnie 
zarówno Radni jak i  Sołtysi raz w miesiącu między sobą prowadzili rozgrywki 
sportowe, które moŜe zmobilizują inne osoby do korzystania z sali.  
− odnośnie działek przy ul. Ogrodowej , Pan Burmistrz przekazał tą sprawę 

pracownikowi, który nie przekazał mu  jeszcze  odpowiedzi. Sposób 
zachowania Pana Kołtona od około 12 lat jest taki sam, nawet w okresie 
przed samymi świętami, Pana wypowiedzi są zawsze uszczypliwe i z 
docinkami, proponował bym aby Pan wyzbył się tych nawyków , byłoby to 
zapewne korzystne i dla Pana jak i dla reszty uczestników sesji i 
mieszkańców Gminy 

− odnośnie statutu Pan Andrzej Kołpak ma racje, zostanie powołana komisja 
statutowa, która zajmie się nowelizacja tego Statutu, juŜ na następnej 
sesji. 

− sprawa dotycząca tablicy informacyjnej wsi Wymysłów zostanie 
przekazana do Starostwa,  jak równieŜ problemy dotyczące odśnieŜania. 
O wszystkich tych rzeczach zostanie poinformowane Starostwo Powiatowe 
w Pińczowie. 

 
Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan Burmistrz złoŜył Ŝyczenia świąteczne 
wszystkim zaproszonym na sesję 
 
 
 



 
 
Do pkt 13 - go 
 

W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Zygmunt Saracki  zakończył obrady sesji. 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Iwan 


